
 

Følsomhet Intern (gul) 

FAU møtereferat 
 
 
Dato:  MANDAG 04-November-2024  
Kl.:  19:00 – 20:30 
Sted:  Personalrommet Jåtten skole 
 
 

Agenda 
Saksnr. Beskrivelse Ansvar 
73/24 Godkjenning av referat  

Godkjent.  

Alle 

74/24 Godkjenning av saksliste – saker til eventuelt 

Godkjent.  

Alle  

75/24  Informasjon fra rektor, SU (Samarbeidsutvalget) og SMU 

(Skolemiljøutvalget), kommunedelsutvalget. 

- 7 klassetrinn har vært på leirskole 

- Gangbrua stenges 9. nov og fjernes 15 - 16 nov. 

- Har dialog med bussveien om ferdigstillelse og tilbakeføring av 

skolegård mot 44. 

- 25 oktober la kommunedirektøren frem budsjettet for 2025 som 

legger opp til kostnadsreduksjon. 

- Nytt regelverk i Stavanger kommune for SU er nå på SU er nå et 

‘rådgivende organ’ for rektor uten krav til politisk representant, men 

krav til andre roller. SU møter er satt opp framover. 

- Nysgjerrigper starter opp nå. 

- God stemning blant lærere, ellers ekstra god stemning på 1 klasse 

trinn. 

- Viktig å ta vare på lærerne. Bekymring over at det i dag utdannes for 

få i forhold til behovet. Per nå ligger det an til å uteksamineres ±21 

studenter til våren fra UIS. Dette er færre en det er behov for. 

- Rektor oppfordret til presis kommunikasjon og til at om noe er 

uavklart at dette løses mellom lærer og foreldre i første rekke. 

Understreket viktigheten av et godt skole-hjem-samarbeid i hver 

enkelt klasse. For at skolen skal kunne følge opp på så god måte som 

mulig så er det viktig at informasjon kommer på så riktig måte som 

mulig og at det ikke overlates til spekulasjon etc. 

- For å tiltrekke seg og klare å holde på de beste lærerne er det viktig 

å sørge for et så godt skole og fagmiljø som mulig. 

- Det oppfordres til å ha god, ærlig og jevn dialog med lærerne husk å 

også gi ros om det er på sin plass. 

- Foreldregruppen oppfordrer ledelsen til å om mulig informere mer 

proaktivt på enkleste form og delte erfaringer der hvor dette har 

vært en god hjelp til å roe ned før det blir for mye spekulasjoner. 

 

Alle 

76/24 Status Skolebygg- Bussvei- Skolegård- komiteen:  

- Det er uklarheter om hva som faktisk stemmer av hvordan løsning 

skal blir når alt er ferdig. 

- Vi oppfordrer til å få klarhet i sikkerheten til skolebarn og skolevei 

krysning.   

- Sende bekymring til Kolumbus og politisk. 

Komiteen 



 

Følsomhet Intern (gul) 

- FAU sender en mail til 

erik.faret.sakariassen@stavangerkommune.no basert på hans dialog 

i Facebook gruppen «Nabolaget Hinna/Gausel» og støtter han. 

 

77/24 Gjennomgang av SFO vedtekter høringsuttalelse fra FAU (frist er 4 

november). 

- Anders og Joar presenterte sine forslag for innspill til 

bemanningsnorm. 

- FAU er enige om at vi må følge opp og sende inn innspill 

- FAU besluttet å samordne begge innspill og sende inn samlet.  

 

Se eget vedlegg «Jåtten skole FAU høringsinnspill SFO Vedtekter 071124» for 

samordnet skriv 

Alle 

78/24 Status fra valgkomiteen. FAU har tre styremedlemmer på valg: Sekretær, 

Kasserer og Styremedlem. Alle har mulighet til å stille (inkludert de som 

sitter nå), enten man allerede er i FAU eller ikke. Det blir valg av nye 

styremedlemmer på desember møtet. 

7-Klasse er FAU representanter er valgkomite og må ta kontakt med de som 

sitter i dagens verv og sjekke om de stiller til gjenvalg og ev. komme med 

forslag til nye kandidater til FAU møtet i desember. 

7-trinn 

79/24 Bevilgningsstruktur midler til skolen.  

Dette har de siste par årene vært litt uoversiktlig, og styret ønsker at dette 

utføres på en bedre måte. Før Corona ble hele summen tildelt i november 

møtet etter at rektor og SFO-leder sendte inn sin ønskeliste. Man kan gå 

tilbake til dette, eller en annen løsning. Vi diskuterer mulighetene.  

 

Utsettets til neste møte 

Alle 

80/24 Julehilsen til de ansatte 

Det kom opp forslag om julehilsen til de ansatte ved Jåtten fra alla foreldre. 

Dette blev vedtatt og gitt i oppgave til Anders og Kristoffer å organisere. 

Styret 

81/24 FAU Feed 

Se referat for detaljer. 

Styret 

82/24 Eventuellt 

- Takk til Anders som hadde med kaffe på dagens møte       

 

Alle 
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